
Referat – Bestyrelsesmøde – 15/04-2021 

- Der kommer en mere skraldespand i løbet af 2021 til kartoner.  

- Der vil også komme en afstemning med 3 forskellige stativer til de udv. skraldespande. 

- Generalforsamling bliver ikke afholdt den 19. maj 2021 pga. corona. 

- Der har været problemer med vandet, så i skal holde øje med jeres vandur. 

- Vi har fået lavet alt isolering. 

- Der er lige pt. Problemer med håndværker.  

- Vi har brugt mange penge på Sønderborg forsyning, da de har lavet huller, hvilket har givet luft i 

radiatorerne.  

- Vi som bestyrelse, har valgt at klage videre til hovedbestyrelsen, da det er for useriøst med 

henvendelser.  

- Vi arrangerer et møde med kontoret, omkring 10 års planen, hurtigst muligt. 

- Der kom et forslag på at indhente tilbud fra 3 forskellige håndværker på ting over 10.000. Både 

bygge- og male projekter. 

- Forslag om biodiversitet på vejens grønne områder, for at spare penge på en gartner. 

- Bål sted, hvilket areal er kommunens? Styr på kanten – Lars kontakter Bjarne. 

- Forslag om at gøre gamle affaldsareal, laves til fællesareal, med evt. bordbænksæt & jordgrill eller 

biodiversitet eller parkering.  

- Sommerfest og Sankt hans – afhænger af corona situationen.  

- Næste møde, bliver aftalt efter afholdt møde med Allan.  

 

 


